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PROTOKOLL 
STUDIERÅDSMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2024-04-15 

KL. 17:15.  
 

Närvarande: 
 

Jasmine Carlsson    Ordförande  
 

Ellinore Rosvall    Utbildningsansvarig tillika sekreterare 

 
Adam Rämmal    Vice ordförande studierådet 

 

Elvira Lind   Ledamot 
 

Tuva Sanner   Ledamot  

 
                  Albin Högberg    Ledamot 

  
                  Sofia Hallgren   Ledamot 

  

                 Alice Blennerud   Ledamot  
 

                  Etty Sanner   Ledamot  

 
 

                    

1 §     MÖTETS ÖPPNANDE 

            Jasmine Carlsson öppnade mötet kl. 17:18.  

 

 

2 §     VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE FÖR VT 24 
  

             Rådet beslutade  

 Att                välja Adam Rämmal till justerare tillika rösträknare för VT 24 på 

studierådsmötet 2024 – 01 – 22.  

 

 

3 §     GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 
 

Kallelsen utgick 2024 – 04–08 i enlighet med kallelseförfarandet.  

 

Rådet beslutade  

Att   godkänna kallelseförfarandet.  

 

 

4 §     ADJUNGERINGAR 
Ingen adjungerades.  

 

 

5 §     FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 
          Bilaga: Dagordning 

 

           Rådet beslutade  
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           Att   fastställa föredragningslistan.  

 

 

 6 §   FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL 
         Bilaga: Protokoll 2024- 03- 25 
  

Föregående mötesprotokoll, protokoll 2024-03-25, är justerat och kan läggas till 

handlingarna.  

 

Rådet beslutade  

Att  lägga protokoll 2024- 03- 25 till handlingarna.  

 

 

7 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER  
 

Ordförande och Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelade: 

• Rektors framtidssatsning.  

• UUFS- styrelsemöten.  

• Klädbytardag som Miljörådet anordnat på Jontes Stuga.  

• Fakultetsnämnd. Inlett en diskussion om att handelsrätten eventuellt ska flyttas till 

Juridiska fakulteten. Juridiska fakultetens dekan ska fortsätta diskussionen med 

Samfak. Juridiska institutionen månar om forskarställningen och kommer att lyfta 

det i argumentet.  

• JF ska yttra sig i forskaranknytning gällande KAP. Det ska skickas in via mail och 

vi kan göra en skrivvariant för att komma med inputs. 

 

 

Etty Sanner, terminsskyddsombud på T2, meddelade:  

• Det har varit en hel del kritik mot lärarna.  

• Skrivarna fungerar inte som de ska och det är något som måste åtgärdas.  

• Studenterna önskar ett förtydligande vad gäller våning 6 på Gamla Torget. Det går 

bra att använda studentytorna. 

• Studenterna vågar prata med när det är högt i tak och att lärarna inte är för på. Vissa 

studenter påpekar klassrumsmiljön och att vissa studenter inte vågar prata i 

klassrummen.  

 

Elvira Lind, terminsskyddsombud på T3, meddelade:  

• T3 hade en essäskrivning och det har kommit in flera klagomål på den. Bland annat 

var det fel i uppgiften och en av uppgifterna hänvisade till en bestämmelse som inte 

längre är aktuell. Ämnet var långt ifrån det material som arbetats med på 

seminarierna och överensstämde enligt flera studenter inte med vad som rimligen 

skulle kunna förväntas innehållsmässigt av uppgiften.  

 

 

8 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT 
    Några PC-beslut har inte fattats.  
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9 § LÄGESRAPPORTERING FRÅN ARBETSGRUPPERNA 
 

IT-gruppen:  

• Har haft möte om studiebevakningssidan på hemsidan. Arbetsgruppen ska arbeta 

med hemsidan innan terminen är slut.  

 

Internationellt mentorsskap:  

• Har inlett ett samarbete med ELSA gällande ett Buddyprogram för de internationella 

utbytesstudenterna. JF kommer att gå in med en del resurser. Tanken är att det ska  

 

bli ett gemensamt program som ska vara ett mentorsskapsprogram. ELSA har 

många adepter men inte särskilt många faddrar. JF har många uppstartsmentorer 

men svårt att nå utbytesstudenterna. Det kommer att bli en ny arbetsgrupp i 

studieförbättrande. En tanke är att det krävs ett medlemskap i ELSA för att få sitt 

intyg. 

 

AI- gruppen 

• Ska sammanställa ett utkast baserat på resultatet från enkäten. 

• Resultatet ska diskuteras, men i dagsläget finns det inte något i studentkollektivet 

som tyder på att AI skulle vara ett hot.  

 

Feedback- gruppen  

• Presenterade sin skrivelse och fick feedback på den. De ska omarbeta några delar 

för att sedan godkännas. 

 

 

10 §       JF-SATSNING PÅ GOTLAND 

Bakgrund: Vi önskar studierådets förslag på frågor att ställa i enkäten som ska   

skickas till studenterna på Gotland. 

 

Studierådet diskuterade frågor som är bra att ställa och landade i att frågor 

gällande studiemiljö och möjlighet till återhämtning är relevanta att ställa.  

 

 Studenterna på Gotland kommer ges möjlighet att svara på enkäten samt att den 

 kommer att läggas fram på Studium efteråt.  

 

 

11 § BEDÖMARRAPPORT LM-PROGRAMMET 
Bilaga: Självvärdering Lantmäteriprogrammet utkast 

Bakgrund: Ta del av rapporten (den är omfattande men skumma texten 

åtminstone i den mån du hinner). Vi kommer att diskutera utkastet och sedan 

skicka återkoppling till kursansvarig senast 25/4.  

 

Studierådet diskuterade bedömarrapporten där lantmäteriprogrammet granskat 

sin egen utbildning. Rådet ansåg att de kan vara något hårdare i sin kritik och till 

exempel belysa finansiella problem. Studierådet ansåg att det är bättre at vara hård 
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i sin kritik än att vara för snäll. På sikt gynnar det studenterna om alla faktiska 

problem kommer till ytan.  

 

Studierådet ska genom presidialerna författa ett utlåtande om bedömarrapporten.  

 

 

12 §  RAPPORT FRÅN FEEDBACKS-GRUPPEN 
 Bilaga: Studierådet – rapport 

Bakgrund: Feedbacksgruppen har författat en rapport baserat på enkäten. Ta del 

av rapporten så att vi kan diskutera rapporten. Vi ska också föra en konversation 

om vi ska implementera ”Att-satserna” i åsiktsprogrammet.  

 

Studierådet diskuterade feedbackgruppens rapport. Överlag var gruppen väldigt 

nöjd med rapporten och gav några exempel på hur rapporten kan förbättras.   

 

Bland annat lyftes att motiveringar till poäng på PM ska finnas och att   

kommunikation med studenterna hela tiden ska förbättras. Ett sådant fall kan vara 

om en student får ett PM-ämne som är tidigt eller sent på en termin. Det ställer 

samma krav på den materiella kunskapen men det är stor skillnad om studenten 

själv förväntas navigera i materialet eller om materialet delvis redan arbetats med 

på seminarium. Det skapar olika förutsättningar och det är viktigt att det kan 

kommuniceras bättre.  

 

Rådet kom fram till att arbetsgruppen ska justera och göra några mindre 

ändringar för att sedan kunna besluta om att fastställa rapporten.  

 

13 §      SKÄRMFÖRBUD T5  
Bilaga: Skärförbud på Termin 5 (eduPrint_scan_2024-03-27) 

Bakgrund: T5 planerar att införa ett skärmförbud. Ta del av utlåtandet. Vi ska 

yttra oss angående remissen senast 30/4. 

 

 

 Studierådet diskuterade frågan och flera studenter kom med inspel och inputs.  

 De allra flesta var överens om att ett skärmförbud på föreläsningar är orimligt och  

 inte något som gynnar studenterna. Den stora majoriteten av studenter antecknar 

 på sin dator.  

 

 Vad gäller seminarieundervisning var åsikterna något mer splittrade. Flera ansåg 

 fokus och inlärning kan bli bättre om det inte finns några skärmar som distraherar 

 men ansåg trots det att det är upp till var och en att välja vad som fungerar för sig 

 själv. Studenterna på T5 har studerat på universitetet i flera år och har rimligtvis 

 skapat sig en förståelse för vad som fungerar.  

 

Studierådet tyckte inte att argumentet om att det ska vara skärmförbud på alla 

terminer är ett särskilt starkt argument. Ett skärmförbud kan inte vara det som 

sammanflätar terminerna.  

 

T5:s material är omfattande och det finns flera tunga regelverk som inte sällan 

uppdateras. För de flesta studenter är det grundläggande att snabbt kunna sålla i 
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materialet och få fram materialet digitalt för att kunna hänga med i 

undervisningen.  

 

Studierådet ansåg i det stora hela inte heller att motivation beror på om 

anteckningar förs via dator eller inte. För de flesta är datorn ett hjälpmedel som 

underlättar för de flesta. Det är ett merjobb att behöva skriva om sina 

anteckningar.  

 

Dessutom fann studierådet det omotiverat att studenterna ska behöva lägga stora 

summer på att skriva ut ofullständiga dokument till seminarierna. Det kan inte 

heller motiveras ur miljösynpunkt.  

 

En synpunkt som lyftes var att den student som önskar att föra anteckningar för 

hand kan välja att göra det precis som den som önskar att skriva på dator kan göra 

det. För de flesta är det mer naturligt att skriva på dator än att skriva för hand.  

 

Nästintill samtliga ledamöter ansåg att ett skärmförbud på T5 inte är rätt väg 

framåt. Presidialerna kommer att författa ett utlåtande som kommer att skickas till 

kursledningen på T5. 

 

14 §  ÖVRIGA FRÅGOR 

 

15 §  ORDET FRITT 

 

16 §  MÖTETS AVSLUTANDE 
  Jasmine Carlsson avslutade mötet kl. 18:28.  


